
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 8. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 11

Kan ministeren bekræfte, at en eventuel ligestilling af erhvervslivets elafgifter vil fjerne

behovet for løbende at refundere det øvrige erhvervslivs betalte elafgift ned til processat-

sen? Dvs. refusion af differencen mellem den almindelige elafgift på 89,2 øre/kWh og

elafgiften for proces-el på 0,4 øre/kWh. I bekræftende fald bedes ministeren skønne, hvor

stor en administrativ besparelse dette vil repræsentere for skatteforvaltningen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Birgitte Bergman

(KF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Birgitte.Bergman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg

formand
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